
Protokół XII 

XII Sesja w dniu 2025-05-27 

Obrady rozpoczęto 2025-05-27 o godzinie 13:30, a zakończono o godzinie 14:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 14 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



NIEOBECNI (1) 

Sonia Mojeścik-Soczewica 

3. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o podanie wymiarów boiska ze 

sztuczną nawierzchnią w Simoradzu oraz o informacje w sprawie podłączenia budynku szkoły 

podstawowej w Iskrzyczynie do sieci kanalizacji sanitarnej, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – podał wymiary boiska – 90x60 m,  

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – przewiduje się podłączenie budynku szkoły do sieci kanalizacji 

sanitarnej, 

- Radny Dariusz Parchański - (Ad Vocem) – zapytał o planowany termin zakończenia prac na ww. 

boisku, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – styczeń 2026r. 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o możliwe rangi rozgrywek na omawianym 

boisku, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – boisko ma maksymalne rozmiary, na jakie pozwala teren, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poziom A klasy, B klasy, rozgrywki juniora 

starszego, młodszego i trampkarzy, nie ma możliwości powiększenia boiska oraz prowadzenia 

rozgrywek klasy okręgowej, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o przepisy, na podstawie których uzgodniono 

wymiary boiska, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – zgodnie z obowiązującymi aktualnie przepisami prawa 

ustalono wymiary boiska, zgodnie z wytycznymi PZPN przekazanymi do Śląskiego Związku Piłki 

Nożnej, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – wymiary boiska są maksymalnymi jakie mieszczą się na działce, 

- Radny Jan Golec – podziękował za wykoszenie trawy w rejonie mostu na ul. Skoczowskiej w 

Dębowcu, poprosił o omówienie sprawy przejęcia gruntów pod drogę ul. Wrzosowa w Dębowcu, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – wniosek został złożony w Starostwie Powiatowym w 

Cieszynie, jest uzupełniany w zakresie postępowań spadkowych po osobach zmarłych, złożono 

również dokumentację w PZDP w zakresie lokalizacji pasa drogi, 

- Radny Jan Golec - (Ad Vocem) -  zapytał, czy wszyscy współwłaściciele gruntu zadeklarowali 

oddanie gruntu pod drogę, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – nie wszyscy, mimo tego wniosek będzie procedowany przez 

Starostwo, 

- Radna Olga Mierzejewska-Buchalik – zapytała czy planowana jest wycinka krzewów na ul. 

Rzecznej w Kostkowicach, przekazała zaproszenie na festyn strażacki przy remizie OSP w 

Kostkowicach w dniu 7 czerwca br.,  

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – przycinka zostanie uwzględniona przy najbliższej pielęgnacji w 

okresie jesiennym lub wiosennym, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zgłosił ubytek w drodze ul. Osiedlowa w Dębowcu, poprosił o szersze 

wykaszanie poboczy na ul. Katowickiej w Dębowcu w okolicy wyświetlacza prędkości, zapytał o 

podjazd dla osób niepełnosprawnych przy szkole w Ogrodzonej, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – ubytki w drodze na ul. Osiedlowej w Dębowcu zostaną 

naprawione, koszenie zostanie zlecone do realizacji, podjazd dla osób niepełnosprawnych został 

zainstalowany na potrzeby lokalu wyborczego przystosowanego dla osób niepełnosprawnych,  

- Radny Tomasz Kubicius – zapytał o rekrutację do szkół podstawowych, 



- Dyrektor Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Olga Stuchlik – rekrutacja jest zakończona, 

jednak zgłoszenia są przyjmowane do końca sierpnia br., we wszystkich szkołach otwarte zostaną 

klasy pierwsze, Dębowiec 34 dzieci – 2 klasy, Iskrzyczyn 18 dzieci, Simoradz 16 dzieci, Ogrodzona 

18 dzieci, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) - zapytał o rekrutację do 

przedszkoli, 

- Dyrektor Gminnego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Olga Stuchlik - rekrutacja jest zakończona, 

Iskrzyczyn 25 dzieci, Simoradz 24 dzieci, Dębowiec 3 grupy po 25 dzieci, jedna grupa 14 dzieci, w 

Ogrodzonej do dyspozycji mieszkańców zostało 5 wolnych miejsc, 

- Radny Waldemar Śniegoń – poprosił o informację nt. wiaty na boisku w Dębowcu, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – podpisano umowę na Inicjatywę Sołecką na kwotę 120 tys. 

zł, dokumentacja jest na ukończeniu, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał czy została podpisana umowa na 

budowę sali gimnastycznej w Iskrzyczynie oraz o przeznaczenie remontowanych pomieszczeń w 

budynku urzędu na parterze, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – umowa na budowę sali gimnastycznej została podpisana, 

pomieszczenia będą przeznaczone na toaletę dla niepełnosprawnych oraz na biuro podawcze, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o możliwość bezpłatnego korzystania z sali gimnastycznej w 

Dębowcu przez stowarzyszenia sportowe z terenu gminy, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – odpłatności za korzystanie z sali gimnastycznej związane 

są z przepisami dot. VAT-u, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał kiedy będzie wiadomo czy VAT uda się odzyskać, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – prawdopodobnie po całym roku działalności sali, 

- Radny Dariusz Parchański – zapytał o wynik przetargu na rozbudowę budynku przedszkola w 

Dębowcu, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – złożono 12 ofert, firma, która złożyła najniższą ofertę nie 

podpisała umowy, kolejna również, przetarg zostanie ogłoszony ponownie, 

- Radny Jan Golec – zapytał, czy korzystniejsza nie byłaby budowa nowego budynku, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – decyzja w tym zakresie należy do Radnych. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku dotyczącego bezpieczeństwa na drodze 2618S ul. 

Dworska w Kostkowicach i ul. Kościelna w Ogrodzonej 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Barbara Sławińska – poprosiła o omówienie projektu uchwały Sekretarz D. Krzyżanek,  

- Sekretarz Gminy Dorota Krzyżanek – omówiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem,  

- Radny Tomasz Kubicius – przedstawił treść złożonego wniosku wraz z uzupełnieniem, podziękował 

za zrozumienie oraz współpracę w zakresie uzasadnienia do uchwały, 

- Radny Waldemar Śniegoń – poinformował o nagraniu omawianego drzewostanu w celu 

udokumentowania sytuacji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniosku dotyczącego bezpieczeństwa na drodze 2618S ul. Dworska w 

Kostkowicach i ul. Kościelna w Ogrodzonej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Sonia Mojeścik-Soczewica 

5. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny: 

- trwają kontrole wywozu nieczystości z nieruchomości na terenie Gminy Dębowiec, 

- trwają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej na ul. Spółdzielczej w Dębowcu, ul. Sosnowej w 

Iskrzyczynie, osiedle w Gumnach oraz ul. Bażanowickiej w Ogrodzonej, 

- trwają prace na parterze budynku urzędu gminy przy dostosowaniu do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, 

- trwają prace przy budowie kompleksu sportowego orlik w Simoradzu oraz budowie sali sportowej 

przy szkole podstawowej filia Ogrodzona, 

- dokonano unieważnienia postępowania przetargowego na rozbudowę budynku przedszkola w 

Dębowcu, 

- dokonano wybory najkorzystniejszej oferty na budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 

filia Iskrzyczyn, 

- trwają prace przy czyszczeniu rowów przy drogach gminnych oraz wykaszaniu poboczy na terenie 

gminy. 

 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 29 kwietnia 2025r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 29 kwietnia 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Olga Mierzejewska-Buchalik, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



NIEOBECNI (1) 

Sonia Mojeścik-Soczewica 

7. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wójt Gminy Tomasz Branny – zaprosił wszystkich zebranych oraz słuchaczy, mieszkańców gminy 

na uroczystość otwarcia sezonu motocyklowego Dębowiec – Bukovec 2025 w dniu 31.05.br. 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – poprosił o omówienie planu w 

miejscowości Bukovec, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – omówił plan imprezy, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o możliwość przejazdu transportem zorganizowanym dla osób 

nieposiadających motocykli, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – poinformował, że temat zostanie omówiony po 

posiedzeniu Rady, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – przejazd odbywa się „na własną rękę”, nie w 

zorganizowanej kolumnie. 

 

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


